
 

Referat 
Møde i Kulturrådet  

Mandag d. 4. december kl 16.15 
Backstage-lejligheden på Rampelys 

Deltagere: Bente, Michael, Steen, Karsten, Troels, Klaudiuzs 
Fra Silkeborg Kommune: Teamleder Maj-Bri; 

1. Valg af referent  
Michael  

2. Godkendelse af referat af møde 9. november  
Referatet er udsendt 17. november.  
Ingen bemærkninger.  

3. Drø=else af udkast >l ny samarbejdsa=ale mellem Kulturrådet og Silkeborg Kommune  
Udkast fra Silkeborg Kommune er vedlagt. 
DrøHelsen er en del af forberedelse af møde mellem Forvaltningen og Kulturrådets formandskab 
12.12.  
Bente og Michael orienterede fra den indledende snak med poliGkerne om den nye 
samarbejdsaIale.  Her var der en fælles opmærksomhed på, at få flere unge ind i kulturlivet og på, 
at kulturGlbuddene skal være i hele kommunen. Her kunne forsamlingshusene og lokalrådene spille 
en større rolle end hidGl. 
 
Udkast Gl aIale blev drøIet med flg. pointer:  
Kulturrådet er ikke arrangør men talerør for KulturSilkeborgs medlemmer (udøvende, arrangører 
kultursteder og kulturstø;er). Vi skal altså medvirke Gl, at arrangører, de forskellige kunstneriske 
genrer og kommunen bringes sammen.  
 
Kulturen kan have fokus på minoriteter, unge, svage borgere.  
 
Såvel kulturrådet og Silkeborg kommune kan /skal invitere Gl møder omkring indsatsområder, 
problemaGkker eIer behov.  
Bente og Michael tager pointerne med Gl næste drøIelse med kommunen. 
 

4. Fastlæggelse af dato for nytårskur 
Forslag fra Erling, Michael og Bente: Torsdag d. 11. januar 2024. Kulturrådet betaler en god middag 



med lidt at drikke. Rådets medlemmer betaler selv drikkevarer ud over det inkluderede 
Vedtaget. Vi starter kl 17.30. Beløbsrammen er 300 kr pr person. Vi tager kontakt Gl Casita 

5. Fastlæggelse af mødedatoer i 2024 
Forslag Pl mødeplan er vedlagt. 
Det er ikke muligt at finde en ugedag, hvor alle kan. Derfor fordeler vi besværet på alle. Ved at skiHe 
mellem mandag, Prsdag og onsdag kan vi regne med at være på Rampelys næsten hver gang. 
Michael oplyste, at Rampelys alGd er optaget om torsdagen. Det er billigere at være på Rampelys 
end i Medborgerhuset.  
Mødeplanen er vedtaget idet møde i marts fly;es Gl 6.3. Erling har desuden oplyst, at han ikke kan 
deltage på decembermødet i 2024. Når vi kender fristen for at sende punkter Gl udvalgets 
dagsorden i januar 2025, undersøger vi muligheden for evt. at fly;e mødet for at få alle med.  
Revideret mødeplan er vedlagt 

6. Drø=else af oplæg fra Silkeborg Kommune om samarbejde med Kulturens Analyseins>tut.  
Maj-BriT deltager i drøHelsen.  
Oplæg fra Silkeborg Kommune er vedlagt 
Maj-Bri; faciliterede en drøIelse med afsæt i oplægget. Hendes noter fra drøIelsen er vedlagt 

7. Generalforsamling 2024  
I forbindelse med generalforsamlingen vil vi gerne give vores medlemmer en spændende 
kulturoplevelse eller et kulturpoliPsk relevant oplæg. I begge Plfælde med en person/gruppe, som vi 
ikke plejer at møde. Indsamling af idéer, så mulighederne kan undersøges 
Generalforsamlingen holdes onsdag d. 20. marts. Opfordring Gl at vi tænker over hvad indslag skal 
være og tager beslutning i januar.  

8. Punkter >l næste møde  
Forberedelse af generalforsamling – På valg er: Steen, Rebecca, Troels, Tommy, Michael og Bente. 
Hvem ved allerede nu, at de genopsGller – eller det modsa;e? 
 
Opfølgning på samarbejdsaIale 

9. Eventuelt  
Maj-Bri; oplyste, at der skal overføres midler fra Frie Kulturelle Midler fra 2023 Gl 2024. Der 
overføres midler i puljer Gl forskellige iniGaGver. Kulturrådet må meget gerne byde ind med forslag 
Gl puljer.  


